

No. 34743

**Federal Republic of Germany
and
Sierra Leone**

Agreement between the Government of the Republic of Sierra Leone and the Government of the Federal Republic of Germany on the consolidation of Sierra Leone debts from commercial transactions (Sierra Leone III) (with annex). Freetown, 4 December 1984

Entry into force: *4 December 1984 by signature, in accordance with article 12*

Authentic texts: *English and German*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Germany, 3 June 1998*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended. See also No. A-34743 in volume 2020.

**République fédérale d'Allemagne
et
Sierra Leone**

Accord entre le Gouvernement de la République de Sierra Leone et le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne relatif à la consolidation des dettes du Sierra Leone résultant de transactions commerciales (Sierra Leone III) (avec annexe). Freetown, 4 décembre 1984

Entrée en vigueur : *4 décembre 1984 par signature, conformément à l'article 12*

Textes authentiques : *anglais et allemand*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Allemagne, 3 juin 1998*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. Voir aussi le no A-34743 du volume 2020.

No. 34744

**Federal Republic of Germany
and
Sierra Leone**

Agreement between the Government of the Republic of Sierra Leone and the Government of the Federal Republic of Germany on the consolidation of Sierra Leone commercial debt liabilities (with annexes). Freetown, 3 April 1980

Entry into force: *3 April 1980 by signature, in accordance with article 14*

Authentic texts: *English and German*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Germany, 3 June 1998*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended. See also No. A-34744 in volume 2020.

**République fédérale d'Allemagne
et
Sierra Leone**

Accord entre le Gouvernement de la République de Sierra Leone et le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne relatif à la consolidation des engagements de dettes commerciales du Sierra Leone (avec annexes). Freetowu, 3 avril 1980

Entrée en vigueur : *3 avril 1980 par signature, conformément à l'article 14*

Textes authentiques : *anglais et allemand*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Allemagne, 3 juin 1998*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. Voir aussi le no A-34744 du volume 2020.

